

Lokalrådsmøde den 06.09.2016

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

2. Valg af referent

Charlotte

3. Evaluering af foreningsmessen:

Succes generelt. Mange mennesker efter skolen også havde haft åbnet. Mange kigger, ser og går og da der ikke er mulighed for salg, bliver folk ikke i lang tid. Evt. kortes ned til 2 timer, som er intense, meldes tilbage til borgerforeningen – Heidi orienterer Borgerforeningen

Mangler skilt (foto var ikke tilstrækkeligt godt) Tina sørger for at der bliver lavet nyt.

Der tages kontakt til kommunen vedr. mulighed for økonomisk støtte. Tina tager kontakt til Lars Kastberg herom.

4. Planlægning af julemarked den 26.11.2016

TV og kabel (Christian)

USB-stik: nye billeder

Flyer (Charlotte-Heidi)

Skilt (Tina)

Kager /vin / saft

5. Planlægning af foreningsmøde til oktober, herunder dato, lokale, invitation og indhold

Mødedato: 01.11.16 kl. 19-21

Forplejning

Opfølgning foreningsmøde

Hvilket samarbejde har vi set gennem det seneste år og hvad er på vej.

6. Opfølgning på møde med teknisk udvalg i marts.

Intet kommet siden april. Sidste år var der også først afklaring af de sidste punkter i løbet af efteråret.

7. Nyt vedr. rekreativt område af Charlotte

Har haft talt med Jens Erik Svane herom. JE har endnu ikke taget kontakt til Bo vedr. syn af området. Tina og Charlotte tager kontakt til Bo Rasmussen og Jens Erik.

8. Er der nyt vedr. cykelsti til Vesterlund

Der er lavet en gruppe, bl.a. Anni Ek og Jesper Fuglsang. De har påbegyndt plan for kontakt til lodsejere og kommune, samt skrivelse.

9. Nyt om conventus

Intet nyt.

10. Nye projekter, der skal i gang?

Der tages hul på det rekreative område bag Skovlunden.

11. Evt